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VERSLAG BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING VHV 2024  
 

Donderdag 16 mei 2024, 20u00, Let’s Meet Elewijt (Tervuursesteenweg 564, 1982 Zemst) 
 
 
Aanwezigen BO: Bart Danhieux, Patrick Boes, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis  
Ambtshalve aanwezig: Dries Boulet 
Secretariaat: Hubert Maes, Linde Panis, Gerrit Vertommen,  
Verontschuldigd: Maarten Guillaume, Michiel Demeulenaere, Tom Lovink, Tim Mogal, Raf Baudewijn,  
 

 
 
1. NAZICHT VAN DE VOLMACHTEN (19u45) 
 
 
2. AANTEKENING AANWEZIGHEDEN (20u00) 
 
Aanwezig 
 
Uilenspiegel HV, HC Welta, Olse Merksem HC, Brasschaat Handbalclub,  HC Brabo Denderbelle, HvH 
Zandvliet, Sporting Pelt, HUBO Handbal, HC Attila Temse, HV Arena, Kreasa Handbal Houthalen, HC 
Rhino, HC Atomix, HC Don Bosco Gent, Sasja HC, HBC Dendermonde, HBC Apolloon Spurs, HC 
Overpelt, Filou HBC Izegem, HB Sint-Truiden, Elita Buggenhout, GBSK Handbal, DHC Overpelt, HC 
Hannibal Tessenderlo, HC Pentagoon Kortessem, HBC Evergem, HK Waasmunster, Desselgemse 
Handbalclub, Handbalclub Roeselare, HC Eeklo, Handbalclub Groot Berlare, Sezoens Achilles Bocholt,  
Handbal Brugge, Handbal Lokeren, Elita Lebbeke, HC ’t Noorden, HC Schoten, Handbalclub Eagles 
Aarschot, HC Heist o/d Berg, Handbal Hestia Bilzen, Handbal Lummen, HC Beringen, HC Leuven 2019,  
Handbalclub Lier (niet stemgerechtigd). 
 
Vertegenwoordigd: 
 
Handbalclub Thor, DHC Meeuwen, DHC Waasmunster, Real Kiewit, HC Tielt-Aarsele (niet 
stemgerechtigd),  
 
Afwezig: 
 
HC Maasmechelen '65, HC Aalst, HC Hades Hamont-Achel (niet stemgerechtigd), HHV Meeuwen, HC 
Mouscron (niet stemgerechtigd), Handbal Vereniging Lommel (niet stemgerechtigd),  HC Zoersel (niet 
stemgerechtigd),  Handbal Merksplas (niet stemgerechtigd), HBC Den Donk (niet stemgerechtigd). 
 
Na de aantekening van de aanwezigheden zijn er 47 stemgerechtigde clubs aanwezig. De gewone 
meerderheid is bijgevolg 24 stemmen, de 2/3de meerderheid is 32 stemmen. 
 
3. OPENINGSWOORD DOOR DE VOORZITTER 
 
Dames en Heren, 
Beste Handbalvrienden, 
Goeienavond iedereen 
 
Welkom op de jaarlijkse Algemene vergadering van de Vlaamse Handbal Vereniging. 
Na enkele virtuele meetings en vorig jaar een hybride versie, hebben we besloten om voor de gewone 
Algemene Vergadering toch terug te gaan naar het klassieke format van een live vergadering. Daar 
zijn 2 redenen voor: we kregen van sommige clubs te horen dat het toch wel leuk was om elkaar op 
een informele manier te ontmoeten en daarnaast zagen we toch een verschil in stemgedrag tussen 
de clubs die live aanwezig waren en degene die thuis de vergadering volgden. Dit heeft misschien te 
maken met de manier waarop sommige zaken gebracht worden en overkomen. 
 
Er staat opnieuw een tevreden voorzitter voor jullie. We komen uit een moeilijke periode maar de 
toekomst oogt hoopvol. De VHV moet zich nog steeds dagelijks aanpassen aan de nieuwe realiteit 
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van een sportfederatie, maar dankzij een goede kapitein, slagen we daar goed in. Ik hoor van vele 
clubs positieve signalen en dat stemt mij tevreden. 
 
We zijn dan ook heel fier dat er in september opnieuw een sportrichting met focus op handbal komt. 
Dit keer in Antwerpen. Ik noem het bewust geen topsportschool omdat we dat statuut niet hebben 
en ook niet ondersteund worden door Sport Vlaanderen hiervoor. Maar het is wel een enorme stap 
voorwaarts en ik wil dan ook de EHF bedanken voor de ondersteuning.  
Ik ben ook blij dat de academie centraal in Vlaanderen ligt, wat ze toegankelijk maakt voor alle 
jeugdspelers uit Vlaanderen. 
Vergeet ook niet dat er een gelijkaardige academie komt in Luik. 
Maar de stappen voorwaarts op het sportieve vlak eindigen niet met de academie. We zijn dit seizoen 
al gestart met een selectiewerking op J14 niveau en zullen dit volgend seizoen nog verder uitwerken. 
En tot slot wil ik ook vermelden dat we met de Black Arrows ook stappen aan het zetten zijn en we 
hen hopelijk binnenkort aan het werk kunnen zien tijdens officiële wedstrijden.  
 
Op vlak van arbitrage was ik blij dat ik vorig jaar Sigurd en Patrick mocht voorstellen als nieuwe 
coördinatoren. Het doet me enorm veel plezier dat we de voorbije maanden al enorm veel positieve 
signalen hebben mogen ontvangen rond de nieuwe initiatieven die door hen werden genomen. 
We zijn er nog lang niet, het blijft voor vele clubs een uitdaging om voldoende scheidsrechters te 
vinden, maar we zetten eindelijk stappen in de goede richting.  
 
Ook het competitieformat bij de jeugd werd dit jaar drastisch gewijzigd. Vele clubs, trainers en 
begeleiders, zijn in het algemeen heel positief. Uiteraard zijn er nog enkele zaken waar we kunnen 
bijsturen, en dat zal ook gebeuren, maar we mogen hier toch stellen dat we ook hier weer een stap 
vooruit hebben gezet. Volgend seizoen komt daar nog een bekercompetitie bij voor elke regio, en 
dit om onze jeugd nog meer wedstrijden te laten spelen. 
 
We gaan verder met de digitalisering. Het digitaal wedstrijdblad is nu al echt ingeburgerd, maar nu 
zal er nog meer werk gemaakt worden van een uitbreiding van het online leerplatform. En dit zowel 
voor coaches, scheidsrechters als tafelofficials. 
 
Met de podcast ‘De 7 meter’, een initiatief van Dirk Gerlo en Michel Kranzen, proberen we ook via 
die weg meer aandacht te krijgen voor onze sport. Ik kreeg al heel uitgesproken positieve reacties 
hierover, maar ik sprak ook al enkele minder enthousiaste luisteraars. We zijn 4 afleveringen ver, en 
staan dus nog in het begin van dit initiatief, en er zullen ongetwijfeld nog onderwerpen aan bod 
komen die sommigen super interessant vinden en andere dan weer een stuk minder.  
  
Velen onder jullie zullen nu wel denken dat ik hier een soort goed nieuws show probeer te brengen, 
en… voor een stuk is het dat ook wel, maar we staan ook nog voor vele uitdagingen en we zullen 
zeker niet op onze lauweren mogen gaan rusten. 
De olympische spelen staan voor de deur en dat betekent dat we zullen starten aan een nieuwe 
beleidsperiode. Daarin zullen we proberen om de clubs nog meer centraal te stellen. 
 
Om te eindigen wil ik graag Bocholt bij de Liga Dames, Roeselare bij de heren Liga 3, Bilzen bij de 
Heren Liga 2 en Sasja bij de Heren Liga 1, proficiat wensen met het behalen van de titel. 
Ook de ploegen die 2de zijn geworden in liga 2 en 3 promoveren, ook aan hen proficiat. 
Volgende week kennen we ook de Vlaamse kampioenen bij de jeugd. Ik wens die clubs alvast veel 
succes. 
 
We merken dat het respect naar de scheidsrechters en tegenstanders in een positieve flow zit. Dat 
doet ons plezier. Toch zijn er jammer genoeg ook dit seizoen enkele ernstige gevallen geweest 
waarvoor het sportcomité moest samenkomen.  Daarom eindig ik opnieuw zoals de voorbije jaren 
met een oproep. 
 
Wij moeten met z’n allen proberen samen te werken om onze sport naar een hoger niveau te tillen. 
Het is daarom belangrijk om soms de clubbelangen te overstijgen. Hou het sportief en ga de 
concurrentie aan op het handbalveld, maar werk samen van zodra de wedstrijd is afgelopen.  
 
 Ik wens jullie een fijne avond toe. 
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4. AANWIJZING VAN 2 STEMOPNEMERS 
 
Er wordt gevraagd naar vrijwilligers om de rol van stemopnemer op zich te nemen. David Van Dorpe 
(HBC Apolloon Spurs) en Philippe Denis (HB Lummen) melden zich aan en worden bijgevolg aangeduid 
voor deze taak. 
 
 
5. AANVAARDING NIEUWE CLUBS/ONTSLAG CLUBS 
 
/ 
 
 
6. WIJZIGING VAN DE STATUTEN 
 
Onze statuten voorzien dat alle leden van het Bestuursorgaan lid van de VHV moeten zijn. Sport 
Vlaanderen interpreteert dat dit inhoudt dat er geen externe leden kunnen zijn in het BO. 
In de realiteit hebben we wel externe leden maar sluiten we hen aan bij de VHV zelf om in orde te 
zijn met onze statuten. 
Omdat het BO inschat dat er geen nadelen zijn om op dit vlak de statuten aan te passen, wordt 
voorgesteld om het deel te schrappen waarin staat dat alle leden van het Bestuursorgaan lid moeten 
zijn van de VHV. 
 

  
 
De stemming inzake deze statuutwijziging levert een unanieme goedkeuring op (47 stemmen). Er zijn 
geen tegenstemmen of onthoudingen. 
 
 
7. VERSLAG VAN DE COMMISSARISSEN 
 
Het ondertekende verslag van de commissaris Rudi Sas (HV Uilenspiegel) wordt na de vergadering 
gedeeld met alle aanwezigen. De commissaris bevestigt hierin dat hij op 08/05/2024 de boekhouding 
van de vzw Vlaamse Handbalvereniging op onregelmatigheden heeft gecontroleerd en dat hij na 
nazicht van balansen, exploitatierekeningen, banksaldo’s en bewijsstukken de boekhouding als 
correct beschouwt en dientengevolge voorstelt het Bestuursorgaan te ontheffen.  
Er is een duidelijke positieve trendbreuk vast te stellen. Het gewicht van de loonlast tov de inkomsten 
is meer in lijn met elkaar maar blijvende opvolging is nodig. 
 
 
8. FINANCIEEL VERSLAG EN GOEDKEURING VAN DE JAARREKENINGEN 2023 
 
Patrick Boes geeft als lid van de financiële Cel een inlichting met betrekking tot het ruime positieve 
resultaat van het boekjaar van 105.218,78 euro.  
De cijfers tonen dat de ingrepen bij het begin van 2023 hun vruchten hebben afgeworpen. Door een 

gezamenlijk inspanning is de begroting van de VHV op orde en wordt er op deze manier onverhoopt 

een heel groot stuk van het negatieve overgedragen resultaat goedgemaakt. 

Dit resultaat mag echter niet los gezien worden van alle omstandigheden. Enerzijds is er de precaire 

situatie uit het verleden en anderzijds is het goede resultaat van het boekjaar het gevolg van een 

aantal uitzonderlijk meevallers. Daarnaast mogen we niet vergeten dat een aantal kosten zoals Big 

Captain en het digitale wedstrijdblad betaald worden door de KBHB dankzij de bijdrage voor spelende 

leden aan de KBHB. 

 
Dries Boulet geeft een toelichting bij details de resultatenrekening. 
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  Actuals 2023 begroting 2023 

  € 105.218 € 3.098 

Bedrijfsopbrengsten € 1.434.527 € 1.202.584 

        

Omzet  € 169.294  € 104.623 

Werkingsmiddelen via clubs  € 298.132  € 238.800 

Subsidies  € 552.399  € 367.880 

Divers  € 159.452  € 154.621 

Andere bedrijfsopbrengsten  € 9.493  € 11.660 

Inning voor derden  € 245.757  € 325.000 

Bedrijfskosten -€ 1.329.309 -€ 1.199.486 
        

Aankoop grondstoffen  € 0  € 0 

Diensten en diverse goederen  -€ 670.410  -€ 613.681 

Bezoldigingen en sociale lasten  -€ 492.773  -€ 362.586 

Afschrijvingen en 
waardeverminderingen 

 
-€ 33.017 

 
-€ 31.200 

Andere bedrijfskosten   -€ 133.108   -€ 192.019 

 
Het resultaat van het boekjaar is € 105.218,78 euro. Dit is veel hoger dan het gebudgetteerde € 
3.098, maar uiteraard een heel gunstige situatie. 
 
Opbrengsten 
 
Bij de omzet zijn er meer opbrengsten bij dienstverlening. Deze omzet was niet voorzien, maar heeft 
te maken met facturaties aan de KBHB voor het EHF-Masterplan project enerzijds en anderzijds omvat 
het een recuperatie van kosten voor de scheidsrechters die floten op BENE-League niveau. Daarnaast 
is er bij omzet ook een verhoogde opbrengst voor bijdrage deelnemers zomerstage en bijdrage 
deelnemers regioproject. Dit eerste is het resultaat van meer deelnemers aan de zomerkampen en 
een extra kamp in Pelt. 
 
Bij de werkingsmiddelen via clubs zien we een sterke verhoging ten opzichte van het budget. 
Enerzijds zijn er de boetes leveringsplicht en divers. Deze boetes zijn een spijtige zaak. Het is niet 
de ambitie van de VHV om op deze manier extra inkomsten te genereren, maar de VHV is anderzijds 
wel verantwoordelijk voor het correct toepassen van de reglementen. Er is door het BO reeds 
afgesproken om meer in te zetten op de ontwikkeling van werking arbitrage en opleiding en 
begeleiding van nieuwe scheidsrechters.  
Daarnaast zijn ook de bijdrages van de clubs voor leden en ploegen hoger. Dit komt vooral door 
onvoorziene indexeringen. 
 
Aangaande de subsidies zien we de grootste afwijking. 
Er is een veel hogere basissubsidie dan verwacht en er werden ook 2 nieuwe projecten binnengehaald. 
Hand2Girls en een project rond digitalisering van de trainerscursussen. 
 
Bij de overige opbrengsten zijn er weinig afwijkingen. De inning voor derden ligt lager, maar deze 
hebben geen impact op het resultaat.  
 
Kosten 
 

De kosten liggen hoger, ongeveer € 128.000, ten gevolge van een aantal projecten. Zo is er 88.577 

euro voor de projecten via Sport Vlaanderen en is er ook het EHF Masterplan. 

Voor de begroting van de kosten (en opbrengsten) is het nadelig dat de projecten nog niet gekend 

waren bij het opmaken van het budget. Dit leidt er immers toe dat heel wat kostenposten bij diensten 
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en diverse goederen afwijken van het budget (posten zoals ‘communicatie en kantoorkosten’, ‘huur 

printers een divers’ & ‘IT & Handbal Xtra’).  

De enige post bij de diensten en diverse goederen onvoorzien sterk afwijkt is de kost ‘Verzekering 

leden’. Dit heeft te maken met een herberekening in juni met kosten die ook betrekking hadden op 

2022. 

 

Met betrekking tot de bezoldigingen en sociale lasten zien we een sterke verhoging. Maar deze komt 

voornamelijk door de diverse extra projecten. Daardoor zijn er extra losse medewerkers in dienst 

gekomen, maar zijn er ook mogelijkheden gekomen om extra VTE toe te kennen aan de medewerkers 

die sinds begin 2023 vrijwillig minder zijn gaan werken. 

Een aandachtspunt is wel de sterk toegenomen kost voor dienstverplaatsingen personeel. De voorbije 

jaren (Corona) was dat volledig weggevallen, maar we zijn een stelselmatige stijging. Het is belangrijk 

om dit goed te monitoren en te bekijken welke verplaatsingen noodzakelijk/opportuun zijn. Dit moet 

ook in voldoende mate voorzien worden in de begroting. 

 

De overige kosten (‘Afschrijvingen en waardeverminderingen’ en ‘Andere bedrijfskosten’) wijken 

enkel af op de post ‘overige’. Die post ligt een stuk lager, maar die kosten zitten voor een stuk op 

andere plaatsen, zoals de post ‘andere’ bij de diensten en diverse goederen. Dit moet bekeken 

worden in de toekomst om dit zoveel mogelijk op de juiste plaats onder te brengen.  

 
Resultaat van boekjaar is een positief resultaat van 105.218,78 euro, wordt overgedragen en komt 
bij het negatief over te dragen resultaat dat er reeds was. Hiermee wordt het over te dragen 
resultaat -44.510,41 euro. 
 

 
 
De stemming inzake het financieel verslag en de goedkeuring van de jaarrekeningen 2023 levert een 
meerderheid op, meer bepaald een unanieme goedkeuring met 47 stemmen.  
 
 
9. ONTHEFFING VAN DE BESTUURDERS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de bestuurders, levert een meerderheid op van 47 stemmen 
(unanieme goedkeuring). De vergadering geeft de bestuurders ontheffing voor hun mandaat over het 
boekjaar 2023. 
 
 
10. ONTHEFFING VAN DE COMMISSARIS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de commissaris, levert een meerderheid op van 47 stemmen 
(unanieme goedkeuring). De vergadering geeft de commissaris ontheffing voor zijn mandaat over het 
boekjaar 2023. 
 
 
11. GOED BESTUUR 
 
Linde Panis geeft een toelichting m.b.t. de “code goed bestuur” waarnaar de VHV werkt. Er zijn 
daarbij een heel aantal indicatoren die de VHV ieder jaar tracht te behalen. In 2023 zijn er een 
aantal nieuwe indicatoren bijgekomen. Al deze indicatoren en het verslag goed bestuur zijn te vinden 
in het jaarverslag. Voor 2023 behaalden we uiteindelijk een totaalscore van 90,74% %. Voor 2024 
worden de indicatoren opnieuw verstrengd. 
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Een van de indicatoren is dat het Bestuursorgaan evenwichtig, competent en toegankelijk is. Om dit 
te bewerkstelligen wordt er binnen de VHV gewerkt met een benoemingscomité, dat de samenstelling 
van het BO onder de loep neemt, kijkt welke hiaten er nog zijn m.b.t. de competenties en diversiteit 
en acties onderneemt in de aanloop van nieuwe verkiezingen. Dit benoemingscomité dient, op basis 
van de nieuwe richtlijnen rond goed bestuur,  min. 1 persoon te bevatten die geen bestuurder of 
personeelslid is. Wij hebben dit vorig jaar reeds gevraagd. Wij willen van deze gelegenheid dan ook 
opnieuw gebruik te maken om te vragen of er in deze zaal personen zijn die interesse hiervoor hebben 
(en die dus geen VHV bestuurder of personeelslid zijn).  
 
 
12. AANWIJZING NIEUWE COMMISSARISSEN VOOR DE REKENINGEN 2024 
 
De vergadering is akkoord met het aanstellen van Dany Van Hoorebeke (HC Eeklo) voor de controle 
van de rekeningen voor het boekjaar 2024. 
 
 
14. VOORSTELLING EN VERKIEZING/ONTSLAG V/D LEDEN V/H BESTUURSORGAAN 
 

 
 
Er verlopen dit jaar geen mandaten, maar door het vroegtijdig stoppen van Luc Tack en Kristof Briers 
kwamen er 2 extra plaatsen vrij in het Bestuursorgaan. Er werd door de Benoemingscommissie een 
procedure opgestart om nieuwe kandidaten te vinden, maar helaas zonder resultaat. 
 
Dries doet een warme oproep om naar geschikte mensen te zoeken. De rol van het Bestuursorgaan 
en de diverse cellen is van cruciaal belang voor de toekomst van onze sport. De uitdagingen zijn 
groot en een volledig en divers bestuur zorgt hoe dan ook voor betere resultaten. Enkele clubs in de 
vergadering vragen om een beschrijving te kunnen krijgen van de diverse rollen die nog ingevuld 
zouden moeten worden op diverse niveau’s zodat de clubs dit intern kunnen bekijken. 
 
 
15. MEDEDELINGEN VAN DE VHV 
 
Gerrit Vertommen geeft een toelichting rond de werking van de nieuwe handbalacademie in 
Antwerpen en de belangrijke rol die clubs daarin spelen. Spelers die kiezen voor de academie zijn 
ambitieus en clubs mogen dat niet als een negatieve zaak zien. De spelers zullen misschien minder 
aanwezig zijn op de trainingen, maar moeten des te meer goed opgevangen worden door betrokken 
trainers. Bijkomend start de VHV ook met een vernieuwde werking rond selecties. Alles zal zich 
centraliseren met een Handbal Hub per regio. Op dit moment wordt alles in het werk gesteld om de 
juiste personen te vinden om dit project te dragen. De belangrijkste wijziging situeert zich bij een 
uitbreiding van de werking naar JM14 selecties. 
 
De werking arbitrage wordt aangehaald door Dries Boulet. Er zijn het afgelopen jaar heel wat stappen 
gezet, bv. er komen nieuwe opleidingen, er is het online leerplatform,… Ook de leveringsplicht wordt 
aangehaald. 
 
Dries Boulet geeft een toelichting bij de werking van de VHV. 81% van de actiepunten uit het 
jaaractieplan werden behaald. Daarnaast werden door verdere digitalisering en uniformisering 
opnieuw enkele belangrijke stappen gezet om de werking te vereenvoudigen. 
 

2023 Maarten Guillaume Open Mandaat 2027

Michiel Demeulenaere Open Mandaat 2027

Giannoula Tsakitzidis herverkiezing 2027 6

Tom Lovink herverkiezing 2027

Patrick Boes herverkiezing 2027

Raf Baudewijn herverkiezing 2027

2021 Bart Danhieux herverkiezing 2025

Tim Mogal herverkiezing 2025

Marc Vander Mierde herverkiezing 2025 5

Kristof Briers herverkiezing (vroegtijdig gestopt in maart 2024) 2025

Luc Tack herverkiezing (vroegtijdig gestopt in april 2023) 2025
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Linde Panis informeert de vergadering over de voorbereiding van het nieuwe beleidsplan 2025-2028. 
De VHV is daar volop mee bezig zijn. De gegevensverzameling is grotendeels gebeurd m.i.v. de 
resultaten van de enquête, de ideeën uit de ronde tafels… De domeinen waarbinnen er zal gefocust 
worden zijn bepaald. Hierbinnen worden SWOT analyses gemaakt en doelen en acties bepaald. Het 
JeugdSportFonds zal zoals steeds een belangrijke rol spelen binnen het beleidsplan. Momenteel is de 
VHV het JSF aan het hertekenen. Enerzijds om een nieuw elan te geven en nieuwe accenten die 
vanuit het beleidsplan zullen komen te kunnen leggen. Anderzijds ook omdat er een aantal decretale 
verplichtingen bijkomen. Bepaalde zaken zullen behouden blijven, nieuwe zaken zullen erin gevoegd 
worden. Er moet helaas ook rekening gehouden worden met de waarschuwing dat de subsidies vanuit 
de overheid voor het JSF opnieuw zullen dalen. Begin volgend seizoen zal het nieuwe JSF 
gepresenteerd worden. 
 
Dries Boulet geeft een toelichting bij de werking van de KBHB. Het Bestuursorgaan heeft er voor 
gekozen om meer in de KBHB te investeren via een structurele bijdrage per spelend lid vanaf JM14. 
In 2021 werden prognoses opgemaakt om het budget van de KBHB te laten toenemen. De update van 
2024 toont dat de beoogde progressie werd gerealiseerd.  
De investering moet leiden tot een stabielere werking in jeugd en dames en daardoor zorgen voor 
extra opportuniteiten. De deelname van de Red Wolves aan het WK is er daar zeker één van. De 
deelname had uiteindelijk heel wat voordelen waaronder extra subsidies en sponsoring met een zeer 
positieve uitkomst voor de begroting van de KBHB. 
 
Het Masterplan dat geleid heeft tot de oprichting van de Handbalacademie is er daar ook één van, 
maar ook de herlancering van de Black Arrows. Zo zijn er sinds 2021 al heel wat projecten ontwikkeld 
die enerzijds geen impact hebben op het budget van de VHV, maar die anderzijds ook aanleiding zijn 
tot gunstige ontwikkelingen voor onze sport. 
 
 
16. CONTROLE VAN DE AANWEZIGHEDEN 
 
Bij een controle is vastgesteld dat alle clubs nog aanwezig zijn. 
 
 
17. SLUITING VAN DE VERGADERING DOOR DE VOORZITTER 
 
Voorzitter Bart Danhieux dankt iedereen voor de vlotte manier van werken en voor zijn/haar 
deelname aan deze Algemene Vergadering. Iedereen kan nog even blijven hangen voor een hapje en 
drankje. 
 
 
 
Bart Danhieux (voorzitter Bestuursorgaan VHV) 
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